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Одлука хашког суда да ослободи генерале који су починили страшне злочине у Хрватској
током Олује, али и мимо ње, шамар је правосуђу и Србима. Европска унија је шећерлема
којом нас маме политичари, та прича је шарена лажа, од ње, поготово након ослобађања
хрватских генерала оптужби за злочине над Србима, нема ништа, објашњава за "Вести"
политички аналитичар и уредник НСПМ Ђорђе Вукадиновић.

  

  

Како коментаришете ослобађајућу пресуду Хашког суда хрватским генералима?

  

- Одлука хашког суда је скандал. Она је правно и морално неодржива. Али, има ту и
једна позитивна ствар, а то је да смо коначно схватили истину о Хашком трибуналу и
потврдили сумње да је у питању политичка, а не правна институција. Овај суд је
очигледно основан с циљем да прекроји историју Балкана, а нас представи као злочинце
и крвопије одговорне за све злочине.

  

Какве ће последице имати овакво мишљење суда?

  

- Тешко да ћете више било кога у Србији моћи да убедите у праведност и објективност
Хашког трибунала, а оштре реакције очекујем и у Републици Српској.
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Какав ће бити однос Србије и Хрватске након ове пресуде?

  

- Оваква ситуација ће свакако негативно утицати. Пресуда Хрватима даје за право да
кажу како су Срби за све криви, пошто у Хагу, на крају, није осуђен ни један Хрват из
Хрватске. Хаг о томе није размишљао, или можда јесте. Последица ослобађања
хрватских генерала биће стварање нове зле крви између Срба и Хрвата.

  

Како је Хрватима успело да скину оптужбу са својих генерала?

  

- Хашки суд је показао да је пристрасан и субјективан, али и подложан притисцима које
је спровела Хрватска, уз помоћ САД и неких западних и исламских земаља. Загреб је
водио снажну и скупу кампању лобирања свуда у свету, а нарочито у земљама које имају
непосредан утицај на хашки суд и његово финансирање.

  

Шта Србија треба, а шта може да уради у оваквој ситуацији?

  

- Не знам. Може да прекине сарадњу са Хашким трибуналом, мислим на државну
сарадњу. Затим, да апелује на обавезу чланица Уједињених нација и захтева да се
закаже дебата на ту тему, што је, видим, Вук Јеремић већ учинио. Може да суспендује
односе са овим судом и може да српске оптуженике почне да третира као Хаг хрватске,
као да нису криви. И да о тим својим потезима обавести земље које су чланице УН.

  

Ипак, то је немогуће?

  

- То је врло могуће.

  

Зар Србија не чека датум почетка преговора за улазак у Европску унију?

  

 2 / 3



Ђорђе Вукадиновић: Прича о Европској унији је шарена лажа
уторак, 20 новембар 2012 23:20

- Сматрам да је хашки суд донео ове ослобађајуће пресуде, пре свега, зато да би
Хрватска без препрека и мрља што пре ушла у Европску унију. Што се Србије тиче,
сматрам да је ЕУ пластична шећерлема којом нас политичари годинама замајавају.
Европа је шарена лажа и мамац за наивне грађане, а суштински смо веома далеко од
евентуалног уласка у Европску унију. Проблем Косова још увек није решен онако како би
на западу желели, а лако се може догодити да у неком тренутку као услов буде
постављено и питање Војводине.

  

(Вести)
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